

中文社会科学引文索引（CSSCI）扩展版来源期刊
RCCSE中国核心学术期刊扩展版
中国社会科学评价中心引文数据库来源期刊
“复印报刊资料”重要转载来源期刊
河南省一级期刊

ISSN 1674-6511
CN 41-1408/F

管理学报

JOURNAL OF MANAGEMENT

第三十卷
二〇一七年
第二期
总第一百零一期

二〇一七年四月

主办单位：新乡学院
中国社会主义经济规律系统研究会

2017.2

目 次

中国特色社会主义政治经济学

对“公有制企业高绩效假说”的数理分析 朱殊洋,徐跃华(1)

超额剩余价值之谜(上)

——以全产业为论域及由此对转型理论的补充研究 曾永寿(10)

产业与区域经济管理

我国新型城镇化建设资金供需矛盾及解决对策 曾小春,钟世和(26)

工商管理

员工人力资本、知识共享与职业生涯成功相关性研究

——基于广州增城经济开发区高新企业员工的调查 陈永清,阳 镇(40)

金融创新管理

成长链金融创新发展研究

——中国首届“成长链金融”专题学术研讨会综述

..... 陆岷峰,吴建平,沈黎怡(52)

MAIN CONTENTS

The Mathematical Analysis of the High Performance Hypothesis of the Public Owned Enterprises ZHU Shuyang, XU Yuehua(1)

The Enigma of Excess Surplus Values

——A Complementary Study of the Transformation Theory Based on the Domain of the Whole Industry ZENG Yongshou(10)

On the Contradiction between the Demand and the Supply of the Fund for the New-type Urbanization of China and Its Resolution ZENG Xiaochun, ZHONG Shihe(26)

A Correlation Study of the Employees' Human Capital, Knowledge Sharing and the Career Success

——Based on the Survey of the Employees in the High-tech Enterprises in Guangzhou Zengcheng Economic Development Zone
..... CHEN yongqing, YANG zhen (40)

A Study of the Innovative Development of China's Growth Chain Finance

——Review of China's First Symposium on Growth Chain Finance
..... LU Minfeng , WU Jianping, SHEN Liyi(52)

Translated by ZHANG Yuesheng